
Protokoll från föräldramöte Spårvägen P07 2019-09-26 
Närvarande: Johan (Svante), Annika (Emil), Martin L (Leo), Martin W (Abbe), Alexandra 
(Milo), Bereket (Nathan), Pheonah (Trevor), Ragnar (Camilo), Andre (Leon), Andreas 
(Ludde), Niall (Elvis), Kjell (Spårvägen) 
 
 
 
➜ Lagstruktur. St Erikscupens indelning i nivåer. Spårvägens filosofi. Kjelle deltar och 
informerar 
 
Lagindelningen har funkat väldigt bra tycker Kjelle och Niall. 07 och 08 slogs ihop på 
träningarna i början på året. Tanken var att få bra förutsättningar för alla eftersom 
utvecklingen är så pass spridd som den är i åldersgrupperna. Vi har sen spelat i tre serier i 
St: Eriks cup (två i 2007 och en i 2008). I efterhand kan vi konstatera att 2008 hamnade i fel 
serie.  
 
Det har hänt väldigt mycket i båda grupperna (ofta två grupper på träningarna). Vi har 
kunnat fokusera på det som behövs i de två olika nivåerna. Vi har också pratat med gruppen 
och ställt frågor om nivåindelningen. När vi ställer frågorna så har spelarna väldigt bra koll 
på vad det är vi gör. Vi har satsat mycket på att inpränta att båda grupperna är lika viktiga att 
satsa på och att det ska vara schysst stämning i laget och mellan grupperna. 
 
Nivåanpassning är inte samma sak som selektering. Selektering är något som görs inom 
akademilagen. Där kan det bli mycket utslagning. Nivåanpassning är för att alla ska få sin 
bästa chans till utveckling utefter den nivå man ligger på.  
 
Vad tycker ni föräldrar? Spridda kommentarer: 
“Det har varit bra för mitt barn” 
“Från början blev det en del gnäll kring uppdelningen. Men det har lagt sig” 
“Mitt barn tycker inte om det. Det var bättre förr”.  
- Vi är ett och samma lag. Men det är klart att vi har känt av att det har blivit en del sämre 
stämning. Det har tagit mer tid för FF2 och 2008-gruppen att acceptera detta. Men nu har 
det landat bra och många går verkligen in för att vara med och kämpa.  
- På sikt vore det bättre att inte ha åldersindelning alls i klubben eftersom det inte skulle bli 
lika jobbigt att byta lag då. Vi vill ju verkligen att så många som möjligt stannar kvar så länge 
som möjligt i klubben och spelar fotboll länge. 
- Det är viktigt hur vi vuxna pratar om uppdelningen. Vi ska inte prata om bättre och sämre. 
Då känner ju barnen av det. Vi ska bara stötta och tycka att det är bra att de är där och har 
kul.  
- Viktigt att vi gör saker runt laget socialt. Att vi är fler föräldrar som drar i saker som är roligt 
för laget som helhet.  
- Vi följer svenska fotbollsförbundets rekommendationer - att se till att vi ger utmaningar på 
den nivå spelarna befinner sig på.  
 



 
 
➜ Nästa år 9 mot 9, 7 mot 7(?) 
 
Vi pratade om hur det kommer vara när vi spelar 9 mot 9. Vi såg denna film:  
https://www.youtube.com/watch?time_continue=110&v=tAcfgUTm8Uc 
och delade ut häftet som bifogas ihop med protokollet. Läs gärna det och läs absolut sidan 
som är riktad till föräldrar. 
 
➜ Cuper  
 
Vill vi åka till Aroscupen eller Gothiacupen? Egen insats kommer att krävas 
 
Åka till Gothia är knappast möjligt 2020 då det kostar för mycket. Det är också väldigt tidig 
anmälan till detta. Men vi kan ha det som vision 2021. (Det kostar 2600 kr per person plus 
resor och lagavgift). 
 
Aroscupen 2020 är ingen omöjlighet. Men deltagarna måste betala en del själv, ca. 1500 kr 
per person. Har vi många ledare (föräldrar) kan vi kanske anmäla två lag. 
 
Om vi ska åka till Gothia så behövs det en arbetsgrupp som jobbar med detta. Och kanske 
är det en bra idé med månadssparning så det inte blir så dyrt i slutändan.  
 
➜ Ekonomi 
Idéer att dra in pengar till laget. Det finns kostnader som kommer varje år. T ex betalar vi 
domaren för varje hemmamatch. Det kostar 420 kr för 9 mot 9-matcher. Sen finns det säkert 
en del material som behövs. Detta täcks inte av avgiften som vi betalar till Spårvägen.  
 
Hur kan vi då dra in pengar?  
 
Hålla parkering på Mini Tiger gav bra med pengar. 
 
Vi kan hålla disco för lågstadiet på Skarpatorp  
Hålla i skridskodisko i Skarpnäck skulle säkert funka jättebra. Där kan vi sälja korv, varm 
choklad och mycket annat. Finns garanterat ett sug efter detta.  
 
Kan någon kolla upp Nicks kexbar? Sockerfritt godis som börjar bli populärt, men inte så 
många runt oss som har köpt än. Ska ge bra vinst! 
https://nutri-nick2.mysitoo.com/foreningar-klasser  
 
Men vi måste också komma ihåg att vi nu är ett stort lag. Vi är ju 07-08. Kanske borde våra 
kassor slås ihop? Vi ska ju göra saker tillsammans och då bör vi se oss som ett lag.  
 
Vi kan kolla med Kjelle om vi får driva kaféet ibland. Det händer mycket på fältet på 
helgerna. Martin undersöker. 
 

https://www.youtube.com/watch?time_continue=110&v=tAcfgUTm8Uc
https://nutri-nick2.mysitoo.com/foreningar-klasser


Vi diskuterade länge hur engagemang kan variera. Och att det är viktigt att inga barn 
drabbas av att en förälder/föräldrar inte har möjlighet att vara engagerad.  
 
När vi spelar mindre cuper i år så har vi varit tvungen att betala lite per spelare. Typ 195 kr 
för Stockholm Football Cup och kanske 150 kr för Farstacupen per person.  
 
➜ Chans till domarutbildning för de spelare som vill och fyller 13 nästa år. Anmälan i 
december.  
 
Utbildningen sker i Solna. Men blir vi många som vill delta så kan vi söka pengar så att vi gör 
det i Spårvägens regi i Skarpnäck. 
 
http://www.stff.se/utbildning-och-utveckling/domarutbildning/  
 
 
 
➜ Övriga frågor: 
 
Hann inte ta upp: Viktigt att alla sköter svaret på kallelser via laget.se, i tid.  
 
 
 
Vid tangenterna: Martin W 

http://www.stff.se/utbildning-och-utveckling/domarutbildning/

